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依據96年10月8日本系96學年度第1學期第4次系務會議決議，訂定「學生學習成效審查辦法」，以下簡稱本辦法。

Regulations Governing the Evaluation of Professional Courses in Undergraduate Program (hereinafter referred to as the Regulation) is promulgated in accordance to the resolution approved during the fourth departmental meeting in the first semester of the 2007 school year on October 8, 2007.
一、主    旨：為提升雕塑學系大學部學生術科創作水準，共同維護術科成績評量之客觀公正之標準。

I. Mission: To improve the level of undergraduate student’s performance in the Department of Sculpture and to maintain the objectivity and fairness of the evaluation of professional courses.  
二、評審委員：由系主任擔任『共同評分委員會』召集人，審查委員由全系專、兼任老師或專業人士組成。

II. Evaluation Committee: The dean of the Department shall convene the Evaluation Committee. The committee members shall selected from full time and part time faculty members as well as professionals.
三、審查對象：大學部所有學生

III. Targets: All undergraduate students.

四、審查方式：

IV: Evaluation:

（一）預審：由各課程任課老師為當然統籌人，三、四年級全學年於第15週預審，預審作品完成度由任課教師設定，以可被審查的進度為目標，未提出者，期末總審視同放棄。

(1) Pre-evaluation: The faculty member for each course shall be the coordinator. Evaluation for the third and fourth year students shall be conducted in the 15th week. The faculty member shall decide on the degree of completion qualified for the pre-evaluation. Those who do not submit their work shall be deemed as disqualified. 
（二）總審：

(2) Comprehensive Evaluation:

1.課程統籌者：各課程任課老師為當然統籌人。

1. Coordinator: The faculty member for each course shall be the coordinator.
2.審查時間：每學期第十八週。二年級集中上課之課程於該課程結束時（第6週、第12週）審查。

2. Evaluation Period: The evaluation shall take place in the 18th week of each semester. For the intensive courses in the second year program, the evaluation shall take place at the end of the course (the 6th and 12th week).
3.審查地點：各工作坊空間為原則。

3. Location: In principle, the evaluation shall take place in the workshop space.
4.審查作品件數：原作至少一件<其餘可提書面參考資料>。

4. Number of work: At least one original work. The rest may be submitted in the document form. 
5.審查結果：未達1/2評審委員同意，該學期成績以不及格計算。

5. Evaluation Result: Students who didn’t receive approval from ½ of the committee members shall receive a failing score for the semester. 
6.審查成績：交由任課老師併入學習成績統計參考。

6. Evaluation Score: The score shall be forwarded to the faculty responsible for the subject as a part of the scoring for evaluating student performance. 

7.未參與審查同學，該科目以不及格計算。

7. Students who do not participate in the evaluation shall receive a failing score for the subject. 

8.共同評分結果，經統計成績後公佈於布告欄，各委員之評分表由系上保存二年備查不公開。如有異議，由召集人召集評分委員討論決定之。

8. The result of the evaluation shall be compiled statistically and posted on the bulletin board. The Department shall maintain the scoring sheet from each committee member for two years without disclosing the content. In cases of dispute, the convener shall convene the committee members for discussion and decision.
9.總審當天各科需繳交集合成冊之創作理念一冊。各術科作品之創作理念字數分別為：一年級300字、二年級500字、三年級800字、四年級1000字。創作理念與作品同時呈現，供評審用。四年級下學期除繳交各科創作理念外，另繳交個人作品集（至少5件作品）一人一冊於系辦留存。
9. On the day of the evaluation, one album consisting of the creative philosophy is required for each subject. The number of words required for creative philosophy are: 300 words for first year students, 500 words for second year students, 800 words for third year students and 1000 words for fourth year students. The creative philosophy must be submitted with the student work for evaluation. For fourth year students, each student must submit one student portfolio with a minimum of five pieces of work in the second semester in addition to the creative philosophy for each subject. The portfolio will remain with the Department. 
五、本辦法經系務會議通過後實施之，修正時亦同。

V. The Regulation is enacted upon approval in the departmental meeting. The same shall apply for amendments. 

備註：修訂本系課程擋修規定，因考量學生修業年限，原則上不跨課程、科目設定擋修規定。

Note: The students’ length of program study is taken into consideration for the prerequisite requirements. In principle, the prerequisite requirement could apply only to the same subject and the same type of courses. 
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